

ИЗВЕЩЕНИЕ

об изменении времени защиты докторской диссертации
на соискание степени доктора философии (PhD)
Жубандыковой Ляззат Абилкаировны

Диссертационный совет Костанайской академии МВД Республики Казахстан имени Шракбека Кабылбаева извещает об изменении времени проведения заседания по защите диссертации на соискание степени доктора философии (PhD) Жубандыковой Ляззат Абилкаировны на тему: «Уголовно-правовые и криминологические аспекты противодействия насилию в сфере семейно-бытовых отношений» по образовательной программе 8D12301 – Правоохранительная деятельности – «20» декабря 2024 года в 11.00 часов, ранее назначенной на «20» декабря 2024 года в 10.00 часов.

Ученый секретарь

Д. Қалқаманұлы

NOTIFICATION

of a change in the time of defending a doctoral dissertation
for the degree of Doctor of Philosophy (PhD)
by Zhubandykova Lyazzat Abilkairovna

The Dissertation Council of the Kostanay Academy of the Ministry of Internal Affairs of the Republic of Kazakhstan named after Shrakbek Kabyrbayev informs about the change in the time of the meeting on the defense of the dissertation for the degree of Doctor of Philosophy (PhD) Zhubandykova Lyazzat Abilkairovna on the topic: "Criminal law and criminological aspects of countering violence in the field of family and household relations" according to the educational program 8D12301 - Law enforcement – December 20, 2024 at 11.00 a.m., previously scheduled for December 20, 2024 at 10.00 a.m.

Scientific Secretary

D. Kalkamanuly